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Z powaZaniem

1. Mieszkaicy osiedla plzy ul. Wilgi prosz4 o zainstalowalie opraw o6wietleniowych na skraju osierlla

na ulicy l-ublnowej do rnicy Geiistej. O ile na samym osiedlu s4 zainstalowane lampy, to odcinek

wyzej w5mieniony tode w ciemnosciach a w pobliiu s4 tereny leSne co moie stanowii-zagroimie rlla

*iur"t ari"o*. pooadto ulica Lubinowa ma swojq nawierzchniq z plyt betonowych, co dla pieszych i
kierowc6w stanowi dodatkow4 uciEi:liwo56.

/ Z, hor"a w imieniu mieszkarictiw o usunigcie zupekrie suchych drzew w pasach drogowych naszego

t-/-iu.t", oraz suchych konar6w stanowi4cych zagroienie zar6wno dla nieszkafctiw jak i kioowc6w.

Taka sytuacja na miejsce na ulicach: I{ruszyriskiej, Ok4znej, Reymonta i iDnych'

Jest juZ pehria lata i doskonale wida6, kt6ry drzewostan kwalifikuje sie do wciecia'

3. Mieszkaricy uliry R6zinowskiej prosz4 o wypelnienie ubytk6w i wyboj6w w tej ulicy, zwlaszcza na jej

poczEtku od ul. Toru::skiej .

4. Sta$! czesto schorowani i niepelnosprawd mieszkaricy Wl,oclawka prosz4 o zainstalowanie lawki i
zadaszenii na pnystanku MPK przy ul. Kili6skiego po stonie gdzie znajduje siqlvIZOZ Sp. z o.o.

lest tam leaynil *4sh mure\ kt6ry jest czqSciq ogrodzenia z kt6rego korzystaj4 ludzie bo nie maj4

iailnej imej altematywy.
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